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专为 GRAS 47BX 嵌入式传声器套装设计的 1/4 英寸保护格栅。图片中展示了与 47BX 传声器套装（不包含在内）搭配使用的保护

网格。
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简介
GRAS RA0567 是一款专为 GRAS 47BX 1/4 英寸嵌入式传声器套装设计的不锈钢保护格栅。该保护格栅随上述传

声器套装一同提供。RA0567 凭借其 6.35-60 UNS-2 螺纹，确保与传声器套装的稳固连接。

 

品质 & 保修
GRAS 配件采用不锈钢、合金及高品质复合材料制成，这些产品在正常使用情况下享有 2 年保修服务。对于电池、电缆及防风罩等耗材，我们提供 6 个月的保修服务
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尺寸：mm



HEAD OFFICE, DENMARK USA UK CHINA
GRAS SOUND & VIBRATION
Skovlytoften 33
2840 Holte
Denmark
Tel: +45 4566 4046
www.GRASacoustics.com
gras@grasacoustics.com

GRAS SOUND & VIBRATION
9290 SW Nimbus Avenue
Beaverton, OR 97008
Tel: 503-627-0832
Toll Free: 800-231-7350
www.GRASacoustics.com
sales-usa@grasacoustics.com

GRAS SOUND & VIBRATION
Unit 115, Gibson House,
Ermine Business Park, Huntingdon,
Cambridgeshire, PE29 6XU
Tel: +44 (0) 7762 584 202
www.GRASacoustics.com
sales-uk@grasacoustics.com

GRAS SOUND & VIBRATION
Room 315, RuiBo Center(T1)
Lane683, Shenhong Rd,
Minhang District,
Shanghai, China, 201107
Tel: +86 21 64203370
www.GRASacoustics.cn
cnsales@grasacoustics.com

 

About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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